
 

 

        

 

  

 

 

 

 

Nationsmöte för Österbottniska Nationen vid Åbo Akademi r.f.  

Tid: 10.2 2020 kl. 18:00 

Plats: Armfelt, Arken, Fabriksgatan 2 

Närvarande:  Christoffer Enholm, Sara Nousiainen, Evelina Tuomela, Markus Hakala, 

Jessica Österberg, Isabelle Orre, Sandra Blomqvist, Jessica Glader, Jakob Stenvall, 

Manda Gullberg, Sofie Långstedt, Johan Helsing, Robin Fagerudd, Kim Björkström, 

Ville Anttinen, Alexander Tokos, Tommi Kippola, Sara Björk, Ida Björklund, Michelle 

Norrena, Tuomas Virtanen, Jens Sabel, Emma Holmback, Janina Heikkala, Iréne 

Åbrandt, Nicola Aspelin, Jonas Fellman, Jasmin Lassila (Avlägsnade sig 18.56), 

Rebecca Bergholm, Anna Vähänen, Sarah Woodward, Edvard Söderback, Vendla 

Fagerudd, Charlotte Lövkvist, Jessica Sjöblom, Ida Bäckman, Elin Sandström, Victoria 

Granholm, Jennifer Lithén, Alexandra Nummenpää, Janeta Österberg, David Nyman, 

Anneke Smedinga, Janica Asplund (Anlände 19.17) 

 

§1 Mötets öppnande 

Mötet öppnades kl. 18.14 av nationens ordförande Alexandra Nummenpää. 

 

§2 Konstaterande av mötets stadgeenlighet och beslutsförhet 

På mötet deltog 44 medlemmar av nationens sammanlagda medlemsantal på 

239 personer. Det utgör över 10 procent. Kallelsen har varit tillgänglig sedan 

31.1.2020. Den har skickats ut i Åbo Akademis Studentkårs infomejl, funnits 

tillgänglig på nationens officiella sociala medier samt funnits tillgänglig på 

nationens virtuella anslagstavla på hemsidan. Mötet konstaterades således 

vara stadgeenligt och beslutfört.  

 

§3 Godkännande av föredragningslistan  

Det konstaterades att föredragningslistan har funnits tillgänglig på hemsidan. 

Det föreslogs även en del ändringar till listan. Dessa var; 

- att det läggs till en §24 om Blade 

- att §14 uppdateras till inval av fyra medlemmar till alumnnämnden, istället 

för två 

- samt att §20 och §21 om fastställande av medlemsavgift och budget flyttas 

i föredragningslistan till §11 och §12.  

Ändringarna och föredragningslistan godkändes.    
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§4 Val av ordförande för mötet 

Till mötesordförande föreslogs Alexandra Nummenpää. Förslaget godkändes. 

 

§5 Val av sekreterare för mötet 

Till mötessekreterare föreslogs Janeta Österberg. Förslaget godkändes. 

 

§6 Val av två protokolljusterare och rösträknare för mötet 

Till protokolljusterare och rösträknare föreslogs Robin Fagerudd och Kim 

Björkström. Förslagen godkändes.  

 

§7 Hermelinordens berättelse över föregående verksamhetsår 

Carl-Erik Strandberg hade inte möjlighet att delta i mötet, men har givit 

Alexandra Nummenpää fullmakt att presentera Hermelinordens berättelse.  

Verksamhetsberättelsen gicks igenom och det redogjordes för ordnade 

evenemang, möten och övrig verksamhet. Under verksamhetsåret dubbades 

även fem nya riddare. Dessa var: 195 Karin Backman, 196 Tobias Nygård, 

197 Kim Björkström, 198 Hanna Ingman och 199 Mario Kronman. 

Verksamhetsberättelsen godkändes. 

 

§8 Styrelsens berättelse över föregående verksamhetsår 2019 

Nationens sekreterare 2019 Markus Hakala redogjorde för föregående 

verksamhetsår och verksamhetsberättelsen gicks grundligt igenom.  

Några mindre ändringar och korrigeringar gjordes. Verksamhetsberättelsen 

godkändes.  

 

§9 Bokslut och verksamhetsgranskningsberättelse över föregående 

verksamhetsår 2019 

Nationens skattemästare 2019 Charlotte Lövkvist, presenterade bokslutet och 

verksamhetsgranskningsberättelsen över föregående verksamhetsår. De gicks 

grundligt igenom och både bokslutet och verksamhetsgranskningsberättelsen 

godkändes.  

 

§10 Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen 2019 

Föregående styrelse bads att tillfälligt avlägsna sig (kl. 18.49). 

Inga invändningar mot ansvarsfrihet framfördes. Således beviljades styrelsen 

18–19 ansvarsfrihet.  

  

§11 Medlemsavgifter 

Medlemsavgiften för studerande har tidigare år varit åtta (8) euro för hela 

läsåret och fem (5) euro för ett halvår. För icke-studerande är 

medlemsavgiften tio (10) euro för hela läsåret. Det beslöts att inga ändringar 

angående medlemsavgiften görs för inkommande läsår.   

 

Punkten öppnades igen kl. 20.10 Då fastslogs att alumnavgiften 



 

 

fortsättningsvis kommer att vara 70 euro, varav 20 euro är för administrativa 

kostnader och 50 euro går till fonder. 

 

 

§12 Fastställande av budget för kommande verksamhetsår 

Ett budgetförslag för kommande verksamhetsår presenterades av   

skattemästare David Nyman. Den preliminära budgeten skiljer sig inte 

märkbart från tidigare års budget. En del ändringar diskuterades och en del 

ändringar gjordes. Budgetförslaget godkändes i sin helhet.  

 

 

§13 Val av två verksamhetsgranskare och en suppleant för påföljande 

verksamhetsperiod 

Till verksamhetsgranskare har kommit intresseanmälningar från Johan Berg 

och Jaana Aaltonen. Jessica Glader föreslås vara suppleant. De nämnda 

personerna godkändes till posterna.  

 

§14 Val av tre medlemmar och en suppleant till nationens stipendiedelegation 

Kim Björkström, Sandra Blomkvist och Charlotte Lövkvist föreslogs till 

stipendiedelegationen. Ida Björklund föreslogs som suppleant. Förslagen 

godkändes.  

 

§15 Val av två medlemmar till nationens förvaltningsnämnd 

Robin Nyman och Madelene Berglund har anmält intresse för nationens 

förvaltningsnämnd. Samtliga personer godkändes som nämndmedlemmar.  

 

§16 Val av fyra medlemmar till alumnnämnden 

Tommi Kippola, Janica Asplund, Ida Bäckman och Johan Berg har anmält 

intresse för alumnnämnden. Samtliga personer godkändes som 

nämndmedlemmar. 

 

 

§17 Val av vicevärdinnor och vicevärdar för pågående verksamhetsår 

Ida Björklund, Rebecca Bergholm, Sara Björk och Sofia Nylund har anmält 

intresse. Samtliga godkändes som vicevärdinnor.   

 

 

§18 Val av viceklubbhövdingar för pågående verksamhetsår 

Nicola Aspelin, Jonas Fellman, Milo Norrena, Robin Nylund, Frida Hellman, 

Sofia Blomqvist, Adam Hannus, Andrea Wiklund och Sofie Långstedt har 

anmält intresse. Samtliga personer godkändes som viceklubbhövdingar.  

 

§19 Val av medlemmar till abiturientkommittén 



 

 

Intresseanmälningar har inkommit av Emma Holmback, Valter Rudnäs och 

Amanda Byskata. På mötet föreslogs ytterligare Jenna Vähänen, Markus 

Hakala, Benjamin Finell, Oscar Nylund, Manada Gullberg, Linnea Backholm, 

Sara Nousiainen, Evelina Tuomela, Jakob Stenvall, Jessica Glader, Sarah 

Woodward och Charlotte Lövkvist. Samtliga personer godkändes till 

kommittén.  

 

§20 Val av medlemmar till lokalkommittén 

Intresseanmälningar har inkommit av Julia Fredman och Benjamin Finell. 

Samtliga personer godkändes till kommittén. 

I samband med punkten diskuterades även kommitténs uppgifter och behovet 

av en egen lokal. Det diskuterades även om det vore aktuellt med samarbete 

med andra nationer i frågan. Det konstaterades dock att Österbottniska 

Nationen i sådana fall har mest nytta av en egen nationslokal, samt att en stor 

fråga är hur man ska driva lokalen, om en eventuell sådan skaffas.  

 

 

§21 Val av medlemmar till kulturkommittén 

Ida Björklund och Robin Nyman har till styrelsen anmält intresse för 

kulturkommittén. På mötet meddelade ytterligare Evelina Tuomela, Jakob 

Stenvall, Markus Hakala och Sara Nousiainen intresse för kulturkommittén. 

Samtliga personer godkändes till kommittén. 

 

§22 Nationens arkiv och bildmaterial 

Sarah Woodward informerade om arkivet, som finns i Boktornet.  I arkivet 

finns protokoll, räkenskaper, korrespondens och bildmaterial, ända från tiden 

för nationens grundande år 1926.  

Arkivet kommer tillfälligt att flytta till Masku p.g.a. renovering. En ordentlig 

arkivförteckning borde göras innan det, så att önskat arkivmaterial kan fås 

under den temporära förvaringen. Det har kommit förslag om att 

arkivkommittén tillsammans med några frivilliga under en veckas tid ska 

ordna upp arkivet. Ett annat förslag var att man skulle ansöka om pengar för 

att kunna anställa någon som kunde genomföra en grundlig arkivering. På 

grund av flytten till Masku, är tiden däremot begränsad och det är därför i det 

här skedet inte möjligt att göra en sådan grundlig arkivering.  

Även frågan om digitalisering, samt förvaring och arkivering av bildmaterial, 

diskuterades. För tillfället är bilderna spridda digitalt mellan flera medlemmar. 

De borde samlas enhetligt på samma ställe, som kunde vara en av nationen 

införskaffad hårdskiva eller en molntjänst. Inget beslut fattades i ärendet, men 

man konstaterade att tillvägagångssättet ska vara fortgående fungerande.  

 

§23 Nationens grafiska profil 

Den grafiska designkommittén är en temporär kommitté som insattes på 

vårmötet 2019. Kim Björkström redogjorde för kommitténs verksamhet, som 



 

 

bl.a. bestått av att uppdatera hemsidan, uppdatera veckomejlen samt 

vektorisera logon. Kommittén planerar ytterligare att designa en ny logo till 

nationen.  

 

§24 Blade 

Blade utkommer med 4 nummer per år, samt ett medlemsmärke till 

nationsmedlemmar. Isabella Orre och Sara Woodward är chefredaktörer för 

tidningen. Av nationens medlemmar får 49 den digitala upplagan, och den 

resterande andelen i tryckt upplaga.  

Det diskuterades vilket som skulle vara den optimala distributionen av 

tidningen, speciellt med tanke på att undvika dyra postkostnader. Det 

föreslogs att man kunde ha en utgivningskväll för Blade, dela ut det på Eftis 

eller ordna släppet i samband med ett större evenemang, exempelvis en 

nationskväll. Det viktigaste är däremot marknadsföringen, och att 

medlemmarna vet var och när man ska hämta tidningen. 

 

Slutligen konstaterades att kostnaderna för Blade har minskat med nästan 

1000 euro det senaste året.  

 

 

§25 Övriga ärenden 

Inga övriga ärenden diskuterades.  

 

 

§26 Mötets avslutande 

Mötet avslutades kl. 20.21 

  

 

 

 

________________________________            ______________________________

Alexandra Nummenpää, ordförande                   Janeta Österberg, sekreterare 

 

 

 

________________________________              ________________________________ 

Robin Fagerudd, protokolljusterare                     Kim Björkström, protokolljusterare 

 

 

 

 

 

Datum: ____________ 



 

 

 

 


